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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Miért engedte a kormány, hogy a magyar légtéren 
keresztül orosz fegyvereket szállítsanak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szerb médiában megjelenő sajtóinformációk szerint eddig 10 páncélozott jármű érkezett Oroszországból
Szerbiába és további 30 várható. Ezek használt T-72-es harckocsi,  és 20 BRDM–2 úszóképes páncélozott
felderítő járművek.

Az orosz fegyverek Szerbiába való eljuttatására az eredeti terv az volt, hogy Románián keresztül, hajóval
történik  a szállítás.  Ez a terv meghiúsult,  mivel  Románia nem engedélyezte,  hogy Oroszország a Dunán
keresztül szállítson fegyvereket Szerbiába, arra hivatkozva, hogy az orosz fegyvereladásokra vonatkozóan
szankciók vannak érvényben a nyugati szövetségi rendszer legtöbb országában, így Romániában is a Krím
megszállása és Oroszországhoz csatolása óta.

A sajtóban megjelent információk szerint ezután született az a döntés, hogy a fegyverek Magyarországon
keresztül légi úton, a magyar légtér használatával kerüljenek Szerbiába, ami meg is történt.

Tisztelt Miniszter Úr,

A kormány miért engedte, hogy a magyar légtérben orosz fegyvereket szállítsanak?

Az engedély megadásakor a magyar kormány miért nem vette figyelembe, hogy Oroszországgal szemben
nemzetközi szankciók vannak érvényben?

A NATO tagállamok részéről érkezett-e a panasz az ügy kapcsán?

Tisztelettel várom válaszát!


